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Jarocin, dnia 5 lutego 2024 roku 

 

INTERPELACJA  
 

w sprawie funkcjonowania schroniska dla zwierząt w Radlinie 
 

 

Szanowna Pani Burmistrzyni, 

W ostatnim czasie wśród mieszkańców gminy Jarocin pojawiło się wiele pytań i wątpliwości 
dotyczących funkcjonowania schroniska dla zwierząt, które jest prowadzone przez fundację 
otrzymującą środki publiczne w formie dotacji z budżetu gminy. Ze względu na fakt, że działalność 
ta jest finansowana z pieniędzy publicznych, istotne jest zapewnienie pełnej transparentności oraz 
rzetelnej informacji w zakresie funkcjonowania schroniska i jego relacji z mieszkańcami. 

W związku z tym proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Czy gmina posiada informacje na temat zmian kadrowych w schronisku i ich wpływu na 
funkcjonowanie placówki? 

2. Czy po zmianach kadrowych gmina monitoruje, czy jakość usług w schronisku uległa 
poprawie, pogorszeniu lub pozostała bez zmian? 

3. Czy fundacja prowadząca schronisko składała do gminy informacje, raporty na temat zmian 
organizacyjnych i ich wpływu na funkcjonowanie placówki? 

4. Czy gmina posiada informacje na temat działań informacyjnych i promocyjnych 
podejmowanych przez fundację w zakresie funkcjonowania schroniska, w tym adopcji 
zwierząt i edukacji mieszkańców? Czy fundacja jest zobowiązana do realizacji takich działań 
w ramach otrzymanej dotacji? 

5. Czy gmina monitoruje, czy mieszkańcy mają zapewniony pełen dostęp do informacji  
o działalności schroniska, w tym adopcji zwierząt i realizacji powierzonych zadań 
publicznych? 

6. Czy gmina posiada informacje na temat problemów zgłaszanych przez mieszkańców  
w zakresie dostępności do strony internetowej schroniska lub innych kanałów komunikacji? 
Jeśli tak, jakie działania zostały podjęte w tej sprawie? 

7. Jakie mechanizmy kontrolne przewidziała gmina w ramach przyznawania i rozliczania dotacji 
dla fundacji prowadzącej schronisko? 

8. Czy gmina przeprowadza okresowe kontrole wykorzystania środków publicznych 
przekazywanych na działalność schroniska? Jeśli tak, jakie są wyniki ostatnich kontroli? 

Mając na uwadze zarówno dobro zwierząt, jak i prawo mieszkańców do rzetelnej informacji na 
temat funkcjonowania instytucji współfinansowanej z budżetu gminy, proszę o szczegółowe 
odniesienie się do powyższych pytań i wyjaśnienie wszelkich wątpliwości związanych z działalnością 
schroniska. 
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